
 

 

  

REFERAT 

Møde i: Grundejerforeningen Holmehøj bestyrelsesmøde 

Dato: 12 januar 2023 

Kl.: 19.30 

Sted: Holmestykket 7 

Deltagere: 

 

Afbud 

 

Oplæg: 

Nicole Bresson, Per Kildegaard, Kristina Lassen, Martin 

Lund, Mads Dupont, Bente Lange og Stina Madsen  

Søren Rosfeldt 

 

Jonas Svitzer 

Referat fra bestyrelsesmøde 

1) Valg af sekretær og mødeleder 

Mødeleder: Kristina 

Sekretær: Mads 

 

Ved indledning blev det besluttet, at dagsorden tilføjes nyt punkt 2, 

hvor Jonas Svitzer, tidligere bestyrelsesmedlem, fremlægger om hø-

jene 

 

2) Oplæg om højene, arbejdet indtil videre og den fremadrettede proces. 

Det vedtages enstemmigt, at bestyrelsen går videre med de planer, 

der er udarbejdet i regi af den tidligere bestyrelse.  

 

3) Hvad rører sig i området 

a. Hjemmesiden kører igen efter længer nedetid som følge af en 

opdatering. Bestyrelsen har fået garanti på, at lignende ikke 

gentager sig. Bestyrelsen overvejer ny hjemmesideudbyder 

b. Bestyrelsen er enig om oprydning på Holmehøjen – særligt ef-

terladt byggeaffald omkring Holmehøjen 31-43 (Bente) 

c. Bestyrelsen retter henvendelse til kommunen om godkendelse 

af skilte med ridning forbudt – og undersøger samtidig mulighe-

den for at anskaffe de rigtige skilte (Mads) 

d. Der skal ifølge aftale etableres et bump lignende det ved 

Østrupvej ud fra Egeholmen (Per) 

e. Bestyrelsen har omdelt julehilsen til alle beboere 

 

4) Status på aftalte opgaver på sidste bestyrelsesmøde 

a. Overkørsler: Roskilde Kommune har på bestyrelsen anmodning 

endnu en gang meddelt fristudsættelse – denne gang til 1. juli 
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2023 – for udbedring af de overkørsler, der strider imod reg-

lerne. Bestyrelsen kontakter de berørte beboere direkte. Er 

man i tvivl, så kan man rette henvendelse til kasserer Mads Du-

pont på mads.dupont@gmail.com. 

b. Ekstraudgifter el 

i. Andel-Lumen forventer en prisstigning for 2023 på ca. 

70%. Stigningen indarbejdes i budget for 2023. 

ii. Bestyrelsen retter henvendelse til Andel-Lumen for at 

overgå til aftale med indkøbspris i stedet for fastpris 

(Mads) 

c. Ekstraordinært vedligehold af grønne områder 

i. Opgaven er løst. 

d. Drøftelse med De Grønne Smølfer angående Round Up 

i. Bestyrelsen afventer fortsat svar 

e. Hjertestarter i området 

i. Dialog med TrygFonden (Per)  

 

5) Henvendelser fra beboere 

a. Henvendelser er håndteret løbende  

. 

 

6) Næste møde 

a. 16. februar Bøgeholmen 8 klokken 18.30 

 

7) Eventuelt 

a. Der indkaldes snarest til generalforsamling den 24. april 2023 

klokken 19.00 i Gundsømagle Forsamlingshus. Forslag, der øn-

skes stillet på generalforsamlingen, skal være bestyrelsen 

skriftligt i hænde senest 17. marts 2023.  

b. Per udtræder af bestyrelsen. Per overdrager sine ansvarsområ-

der til Mads. Bestyrelsen takker for hans indsats og et godt 

samarbejde  

c. Fastelavn holdes søndag den 19. februar 2023 og betales i år 

af grundejerforeningen. 

d. Der fortsættes dialog med bumpeudvalget frem mod næste 

møde.  

e. Der ønskes punkt om bestyrelsens brug af Facebook til næste 

møde. 

f. Der planlægges bestyrelsesmiddag hos Bente. 

 

 

 


